
P R O T O K Ó Ł   NR  13.2019   

 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 5 czerwca                

2019 roku 

 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna. 

4. Informacja o przeprowadzonych przetargach w 2018 i 2019 roku oraz kontrola przetargu 

na zadanie „Modernizacja dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej”. 

5. Kontrola rozliczenia finansowego zadania pn.: „Modernizacja dróg gminnych                                 

o nawierzchni asfaltowej”. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Otwieram kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Witam Pana Burmistrza, Pana 

Przewodniczącego Rady, członków Komisji i Panią protokolantkę. Nieobecni na posiedzeniu 

są Pan Radny Zbigniew Forszpaniak i Pan Radny Marek Kozak.   

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Zamykam punkt 1. Otwieram punkt 2. 

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Porządek posiedzenia Komisji jest następujący: 

1. Otwarcie. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna. 

4. Informacja o przeprowadzonych przetargach w 2018 i 2019 roku oraz kontrola przetargu 

na zadanie „Modernizacja dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej”. 

5. Kontrola rozliczenia finansowego zadania pn.: „Modernizacja dróg gminnych                                 

o nawierzchni asfaltowej”. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

Czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 2. 

Przechodzimy do realizacji punktu 3. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 
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Protokół był wyłożony do wglądu. Czy są pytania, uwagi do protokołu ostatniego posiedzenia 

Komisji? Nie widzę. Dziękuję. Kto z członków Komisji jest za przyjęciem protokołu                     

nr 9.2019 z dnia 13 maja 2019 r. posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna, proszę podnieść rękę – 3 głosy. Dziękuję. Stwierdzam, że w głosowaniu brało 

udział 3 członków Komisji. Za przyjęciem protokołu ostatniego posiedzenia Komisji 

głosowało 3 Radnych, przeciw głosowało 0 Radnych, wstrzymało się od głosu 0 Radnych.             

W związku z powyższym wynikiem głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła protokół               

ostatniego posiedzenia Komisji. Zamykam punkt 3.  

Ad. 4. Informacja o przeprowadzonych przetargach w 2018 i 2019 roku oraz kontrola 

przetargu na zadanie „Modernizacja dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej”. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Otwieram punkt 4. Otrzymaliśmy informację o przeprowadzonych postępowaniach                         

o zamówienie publiczne w trybie przetargu nieograniczonego w oparciu o ustawę Prawo 

zamówień publicznych w roku 2018 oraz informację o przeprowadzonych postępowaniach               

o zamówienie publiczne w trybie przetargu nieograniczonego w oparciu o ustawę Prawo 

zamówień publicznych w roku 2019. Informacje te są następujące: 

Pierwszym postępowaniem przeprowadzonym w roku 2018 był przetarg nieograniczony na 

zadanie pn.: „Budowa placu zabaw w miejscowości Kąkolewo i Świerczyna”. Na ogłoszony 

przetarg wpłynęło 8 ofert. W przedmiotowym postępowaniu zastosowano procedurę 

odwróconą. Największą liczbę punktów w oparciu o zastosowane kryteria oceny ofert 

uzyskała firma APIS Polska Sp. z o. o., Jarosław. Drugim postępowaniem o zamówienie 

publiczne zrealizowanym w 2018 roku był przetarg nieograniczony na „Dostawę wyrobów 

betonowych”. W wyznaczonym terminie składania ofert wpłynęła jedna oferta od PPHU 

Ogólnobudowlane Wiler – Bud, Nowa Wieś. Kolejnym postępowaniem był przetarg 

nieograniczony na dostawę paliw płynnych dla samochodów służbowych i sprzętu Urzędu 

Miasta i Gminy w Osiecznej. W wyznaczonym przez zamawiającego terminie do dnia                     

29 stycznia 2018 r. nie wpłynęła żadna oferta, stąd postępowanie przetargowe zostało 

unieważnione. 30 stycznia 2018 r. ponownie ogłoszono przetarg nieograniczony za zadanie                          

pn. „Dostawa paliw płynnych dla samochodów służbowych i sprzętu Urzędu Miasta                   

i Gminy w Osiecznej”. W wyznaczonym terminie wpłynęła jedna oferta od firmy Stacje 

Paliw JESPOL Henryk Jessa, Święciechowa. Kolejne zadanie to „Modernizacja dróg 

gminnych o nawierzchni asfaltowej”. W związku z tym, że jest to temat przewodni 

dzisiejszego spotkania, to przedstawię szczegółowe informacje w tym zakresie. Na ogłoszony 

przetarg nieograniczony do dnia składania ofert, tj.: 16 kwietnia 2018 r. wpłynęły  3 oferty: 

1. INFRAKOM Kościan Sp. z o. o., Kościan, cena oferty – 1.588.249,80 zł.    

2. Przedsiębiorstwo Drogowe DROGBUD Gostyń Sp. z o. o., Grabonóg, cena oferty                    

– 1.330.275,75 zł.   

3. Przedsiębiorstwo Dróg i Ulic Sp. z o. o., Leszno, cena oferty – 970.949,70 zł. 

W wyniku przeprowadzonego postepowania najkorzystniejszą uznano ofertę Przedsiębiorstwa 

Dróg i Ulic Sp. z o. o. z Leszna. Z w/w wykonawcą w dniu 14 maja 2018 r., podpisano 

umowę. Kontrakt zakładał termin zakończenia robót na dzień 31 sierpnia 2018 r., z uwagi na 

przekroczenie terminu zakończenia robót o 49 dni wykonawcy zostały naliczone kary za 

każdy dzień zwłoki. Faktura końcowa została umniejszona o wysokość kar umownych. 

Kolejnym bardzo ważnym zadaniem był przetarg nieograniczony na „Budowę sieci 

kanalizacji sanitarnej dla miejscowości Świerczyna, Grodzisko i Łoniewo”. Postępowanie 

zostało podzielone na trzy części, wpłynęły 3 oferty. W wyniku przeprowadzonego 

postępowania na podstawie kryteriów oceny ofert w zakresie części I obejmującej 

dokończenie budowy kolektora tłocznego wraz z dokończeniem budowy sieci kanalizacji 

sanitarnej w Świerczynie podpisano umowę z Complex Instal Marcin Grygier ze Śremu.                  
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W zakresie części II obejmującej budowę sieci kanalizacji sanitarnej w Łoniewie podpisano 

umowę z Complex Instal Marcin Grygier ze Śremu. W zakresie części III obejmującej 

dokończenie budowy sieci kanalizacji sanitarnej w Grodzisku podpisano umowę z PHU Chod 

– Dróg Andrzejewski Przemysław z Krobi na kwotę 7.257.000,00 zł. Kolejne postępowanie               

o zamówienie publiczne to postępowanie przeprowadzone w trybie z wolnej ręki na 

„Zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Osieczna”. Umowa z MZO               

Sp. z o. o. zawarta została na kwotę 404.405,00 zł. Kolejne postępowanie przetargowe to 

przetarg nieograniczony pn.: Udzielenie kredytu w kwocie 5.500.000,00 zł. Wpłynęła jedna 

oferta z Banku Spółdzielczego w Poniecu – cena oferty 209.391,78 zł. Umowa została podpisana               

w dniu 11 grudnia 2018 r. Przetarg na kompleksową dostawę energii elektrycznej wraz                     

z usługą dystrybucji energii elektrycznej dla Gminy Osieczna. Wpłynęła jedna oferta od 

ENEA S.A. z Poznania, cena oferty – 597.782,47 zł. Umowę podpisano 2 stycznia 2018 r. 

Kolejny przetarg to postępowanie o zamówienie publiczne na usługi w zakresie odbioru 

odpadów komunalnych z terenu Gminy Osieczna. Wpłynęła jedna oferta od Miejskiego 

Zakładu Oczyszczania Sp. z o. o. z Leszna, cena oferty – 528.612,00 zł. Z uwagi na fakt, że 

cena najkorzystniejszej oferty stanowiła kwotę 528.612,00 zł i przewyższała kwotę, którą 

zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, tj. 330.000,00 zł, 

postępowanie zostało unieważnione. Ostatni przetarg w roku 2018 to postępowanie 

przeprowadzone w trybie z wolnej ręki na zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu 

Gminy Osieczna. Jedynym wykonawcą, którego Gmina Osieczna może zaprosić do 

negocjacji jest Miejski Zakład Oczyszczania Sp. z o. o. z Leszna Zakład Zagospodarowania 

Odpadów w Trzebani. Negocjacje odbyły się 27 grudnia 2018 r. W wyniku 

przeprowadzonych negocjacji 2 stycznia 2019 r. podpisana została umowa na 

zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Osieczna. Maksymalna wartość 

umowy – 570.644,93 zł. 

Informacja o przeprowadzonych postępowaniach o zamówienie publiczne w trybie przetargu 

nieograniczonego w oparciu o ustawę Prawo zamówień publicznych w roku 2018 stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Informacja o przeprowadzonych postępowaniach o zamówienie publiczne w trybie przetargu 

nieograniczonego w oparciu o ustawę Prawo zamówień publicznych w roku 2019. Pierwszym 

postępowaniem przetargowym przeprowadzonym w roku 2019 był przetarg nieograniczony 

na usługi w zakresie odbioru odpadów komunalnych z terenu Gminy Osieczna. Wpłynęły 

dwie oferty. W wyniku oceny ofert w dniu 7 lutego 2019 r. z Miejskim Zakładem 

Oczyszczania Sp. z o. o. z Leszna podpisano umowę z okresem obowiązywania do 31 grudnia 

2019 r. Kolejny przetarg, który Gmina realizuje każdego roku to dostawa paliw płynnych dla 

potrzeb Urzędu Gminy Osieczna. W roku bieżącym wpłynęła jedna oferta od firmy Stacje 

Paliw JESPOL Henryk Jessa ze Święciechowy. Oferowana cena brutto po zastosowaniu 1,5% 

rabatu 5,06 zł za 1 litr oleju napędowego, 4,54 zł za 1 litr benzyny bezołowiowej Pb 95. 

Umowa z przedsiębiorcą została podpisana 4 marca 2019 r.  Dostawa wyrobów betonowych 

to drugi z przetargów, który ogłaszany jest przez samorząd każdego roku. Na zaproszenie do 

złożenia ofert wpłynęła jedna oferta od firmy PPHU Ogólnobudowlane Wiler–Bud, Nowa 

Wieś. Cena oferty – zamówienie gwarantowane – 426.789,60, zamówienie maksymalne                 

– 707.913,00 zł. Postępowanie zostało przeprowadzone z zastosowaniem prawa opcji. 

Umowa z w/w wykonawcą podpisana została 1 marca 2019 r. Budowa świetlicy wiejskiej               

w Jeziorkach. Wpłynęły dwie oferty. W wyniku przeprowadzonego postępowania                           

o zamówienie publiczne w trybie przetargu nieograniczonego za najkorzystniejszą uznano 

ofertę firmy Przedsiębiorstwo Projektowo Budowlane Alfred Klabik Żaneta Buzała                             

z Frankowa i z tym przedsiębiorcą podpisano umowę na realizację tego zadania. Budowa 
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rurociągu tłocznego sieci kanalizacji sanitarnej wraz z przebudową istniejącej pompowni 

ścieków oraz przełożeniem odcinka sieci kanalizacji deszczowej w Osiecznej to zadanie, 

którego realizacja wynika z zakończenia budowy sieci kanalizacji sanitarnej                                         

w miejscowościach: Świerczyna, Grodzisko i Łoniewo. Złożono trzy oferty. Po 

przeanalizowaniu ofert za najkorzystniejszą uznano ofertę Complex Instal Marcin Grygier, 

Śrem i z tym przedsiębiorcą podpisano umowę. Przetarg nieograniczony na adaptację byłego 

budynku Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej na Centrum Aktywności Społecznej, to 

kolejne postępowanie o zamówienie publiczne. Na zaproszenie zamawiającego do składania 

ofert wpłynęły cztery oferty. W tym postępowaniu cena najkorzystniejszej oferty stanowiła 

kwotę 848.019,28 zł i przewyższała kwotę, którą zamawiający zamierzał przeznaczyć na 

sfinansowanie zamówienia, tj. 750.000,00 zł. Stąd zamawiający unieważnił przedmiotowe 

postępowanie. 

Informacja o przeprowadzonych postępowaniach o zamówienie publiczne w trybie przetargu 

nieograniczonego w oparciu o ustawę Prawo zamówień publicznych w roku 2019 stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Czy są pytania do przedstawionych informacji? Nie widzę. Co oznacza zapis „postępowanie 

w trybie opcji”?  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Chodzi o to, że zamawiający zastrzega sobie możliwość zakupu takiej ilości poszczególnego 

asortymentu materiałów budowlanych, jaka będzie mu potrzebna. W momencie zamówienia 

nie jesteśmy w stanie określić precyzyjnie czy trylinki, krawężników, kostki brukowej będzie 

dokładnie tyle potrzebne i dlatego taki wachlarz od do, w zależności od zapotrzebowania. 

Dostawca może się na to zgodzić i przystąpić do przetargu lub stwierdzić, że nie jest tym 

zainteresowany.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Dziękuję. Czy jeszcze jakieś pytania dotyczące przedstawionych informacji? Pan Radny 

Kolberg. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Odbiór odpadów komunalnych a zagospodarowanie odpadów komunalnych, to są dwie różne 

rzeczy? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak. Odbiór odpadów, to ich zabranie z posesji i zawiezienie do Trzebani                                           

a zagospodarowanie to przetwarzanie odpadów w Zakładzie w Trzebani. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Czy jeszcze są pytania? Nie widzę. Dziękuję. Informacje w sposób wyczerpujący 

przedstawiły i przybliżyły nam zagadnienie dotyczące przetargów. Zrealizowaliśmy punkt 4.  

Ad. 5. Kontrola rozliczenia finansowego zadania pn.: „Modernizacja dróg gminnych                                 

o nawierzchni asfaltowej”. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Otwieram punkt 5. Kontrola rozliczenia finansowego zadania pn.: „Modernizacja dróg 

gminnych o nawierzchni asfaltowej”. Otrzymaliśmy materiały, tj. wykaz sald kont, które były 

zaangażowane w realizację tego zadania. To zadanie realizowali pracownicy Gminy, tak? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Był fragment, który realizował również wykonawca zewnętrzny. Pani Przewodnicząca mówi 

o drogach asfaltowych? 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Tak. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

To zadanie realizował wykonawca zewnętrzny. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

A skąd listy płac? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ponieważ wykonanie samej nawierzchni, położenie dywanika to jest jeden temat                                 

a przygotowanie danej drogi, ulicy czyli położenie krawężnika, wymiana krawężników zanim 

prace rozpoczęła firma, która kładła asfalt to jest zadanie, które realizowali nasi pracownicy.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Stąd te listy płac pracowników Urzędu a dalej koszty firm zewnętrznych. Koszty jakie 

ponieśliśmy w związku z realizacją tego zadania są analitycznie wyszczególnione.                           

W pierwszym etapie głównymi kosztami są koszty robocizny i materiałów.    

Wykaz sald kont stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Czy są pytania do zestawienia kosztów? Pan Radny Kolberg. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Pozycja 31. Faktura za modernizację dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej 

Przedsiębiorstwo Dróg i Ulic Leszno. W zestawieniu mamy kwotę 970.949,70 zł                                  

a z informacji przekazanych w punkcie 4 wynika, że z uwagi na przekroczenie terminu 

zakończenia robót o 49 dni wykonawcy zostały naliczone kary za każdy dzień zwłoki i kwota 

umowy została pomniejszona. Natomiast kwota wykazana jest taka sama jaka wynika                      

z umowy. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Po jednej stronie budżetu jest zaksięgowana kwota wynikająca z przetargu czyli 970.949,70 zł 

a po drugiej kwota po naliczeniu kar umownych, tj. 951.609,40 zł. Kwota kary w wysokości 

19.340,30 zł została zaksięgowana po stronie dochodów. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Dziękuję. Czy są jeszcze pytania do przedstawionych materiałów? Nie widzę. Dziękuję. 

Komisja nie wnosi uwag i uznaje wykonanie zadania pn. „Modernizacja dróg gminnych                      

o nawierzchni asfaltowej” za rozliczone właściwie i wykonane zgodnie z ofertą, której 

wartość została pomniejszona o kary umowne. Zamykam punkt 5.  

Ad. 6. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Przystępujemy do realizacji punktu 6. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Pan Przewodniczący Lewicki. Proszę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Na plaży na letnisku od kilku lat jest nawożony świeży piasek. Mam takie wrażenie poparte 

obserwacją dwóch osób, które były na letnisku w ostatni weekend, że pewnie w wyniku 

zupełnie niezależnych od nas działań, biologii przy brzegu jeziora jest bałagan. Jeśliby to się 

potwierdziło, proszę o sprawdzenie czy te osoby mają rację, nie wiem jakie są koszty 

nawiezienia kilku czy kilkunastu naczep świeżego piasku i wrzucenia go w pierwsze metry 

wody i na fragment plaży, żeby odświeżyć to miejsce.  
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

My co roku nawozimy piasek na plażę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak mi się wydaje. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ja wiem o tym, że każdego roku tak się dzieje. Czy tego piasku każdego roku jest tyle samo, 

nie umiem odpowiedzieć.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Może to jest działanie przewidziane za tydzień lub dwa. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Pogoda wszystkich nas zaskoczyła. Mamy początek czerwca a pogoda jest jak w pełni lata. 

Sprawdzimy to o czym Pan Przewodniczący powiedział. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Czy to możliwe, żeby w naszym jeziorze były raki? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak, są. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jeśli tak jest, to tylko się cieszyć bo to oznaka tego, że woda jest czysta. Wody spływające               

do Jeziora Łoniewskiego z okolicznych miejscowości łącznie z Łoniewem gdzie trwa proces 

podłączania posesji do nowo wybudowanej sieci kanalizacyjnej więc być może jeszcze 

niektóre gospodarstwa są źródłem zasilania jeziora w nieodpowiednie substancje. To jest 

mała miejscowość w porównaniu z Osieczną i Kąkolewem ale stan sprzed kilkunastu lat był 

właśnie taki. Ja uważam i tylko się cieszyć, że jakość wody Jeziora Łoniewskiego jest coraz 

lepsza.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Też do takiego wniosku doszliśmy. Pan Burmistrz. Proszę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Po raz kolejny mamy, o czym Państwa już informowałem, kompleksową kontrolę 

Regionalnej Izby Obrachunkowej i większość naszych działań jest zogniskowanych wokół 

dostarczania Państwu Inspektorom materiałów, o które występują. Natomiast kilka dni temu 

napisała do mnie Pani Burmistrz Zoeterwoude, że zaakceptowali naszą propozycję przyjazdu 

do Osiecznej w dniach 19-22 września o szczegółach powiem około połowy czerwca. Z tego 

e-maila wynika, że planują przyjazd w grupie między 10 a 15 osób. Zamierzają dotrzeć do 

Wrocławia. O szczegółach, o tym co dalej i jaki program będę Państwa Radnych informował, 

jak będę miał większą wiedzę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Od około dwóch miesięcy jest uruchomiona linia rejsowa Wrocław-Amsterdam. Rozumiem 

Panie Burmistrzu, że w świetle wcześniejszej korespondencji idea wizyty jest taka, żeby to 

będzie czas, kiedy oficjalnie zakończymy naszą współpracę, tak? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Na czas jak rozmawiamy tak też uważam. Natomiast jeszcze będziemy o tym rozmawiać nie 

tylko z Gośćmi ale także między sobą. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Koniec tej współpracy jest naszą inicjatywą czy Holendrów, czy obopólną? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ja mogę odpowiedzieć za siebie, że obopólną.  
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Wyczerpały się formy współpracy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Też mi się tak wydaje, że jest kilka powodów po jednej i drugiej stronie. Już w czasie naszego 

ostatniego pobytu w Holandii sygnalizowaliśmy to i była zgoda co do tego. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Czy tylko my współpracowaliśmy czy inne gminy także, czy tylko my byliśmy taką Gminą? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Była współpraca z innymi gminami ale już się zakończyła, m.in. Gmina Krzemieniewo dwa 

lub trzy lata temu zakończyła współpracę. Po części zakończenie współpracy Gminy 

Krzemieniewo wynikało z tego, że Gmina, z którą współpracowali została wchłonięta czy też 

stała się częścią większego samorządu. Co do innych gmin współpracujących z Holendrami 

nie mam bieżącej wiedzy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeśli chodzi o Gminę Zoeterwoude, to jak mówimy, w czasie naszego ostatniego pobytu 

mieliśmy okazję z Panem Burmistrzem o tym rozmawiać wprost i szczerze. Strona 

Holenderska też znajduje powody, które sprawiają, że jest im coraz trudniej, przynajmniej tę 

formalną współpracę utrzymać na co dzień. Ja to sobie tłumaczę tym, że jak ktoś 15 lat temu 

zaczynał współpracować, to ludzie którzy są w tym Stowarzyszeniu sprawowali władzę w tej 

Gminie. W międzyczasie z powodu upływającego czasu, wyborów, zmian, itd. oni odeszli od 

sprawowania tej władzy, przybyło im lat, itd., przyszło nowe pokolenie, które nie do końca 

jest tą współpracą zainteresowane. My też mówimy, że formuła tej współpracy wyczerpała 

się. Powody dla których ta współpraca była czyli różnica światów między Holandią a Polską, 

wymiana doświadczeń, nasza ciekawość oglądania autostrad, samochodów czy szkół                        

w Holandii dzisiaj to właściwie straciło sens. Za każdym razem mówimy, że nic nie mamy 

przeciwko, żeby ludzie ze sobą korespondowali, spotykali się, odwiedzali ale nie za publiczne 

pieniądze. U nas wydawanie publicznych pieniędzy na współpracę między gminami jest 

możliwe, a w Holandii nie.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Nie mają takiej możliwości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

U nich finansowanie współpracy jest tylko i wyłącznie w ramach stowarzyszenia.    

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w punkcie wolne głosy i wnioski? Nie widzę. Dziękuję. 

Zamykam punkt 6. Otwieram punkt 7.  

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska:  

Przystępujemy do zakończenia obrad Komisji. Dziękuję Gościom oraz Państwu Radnym za 

obecność, aktywny udział i pracę na posiedzeniu. Zamykam obrady Komisji. 

 

 

     Protokołowała          Przewodnicząca 

         Komisji Rewizyjnej  

 

 Małgorzata Nowak           Renata Helińska  

           


